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ZAPISNIK 

SA 9. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

9. sjednica VMO Orehovica održana je 9. siječnja 2024. (utorak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

- Damir Kamenar, predsjednik VMO 
- Martina Čugelj Juršić, zamjenica predsjednika VMO 
- Dajna Jogan, članica VMO 
- Sandy Mijatović, član VMO  
- Snježana Radić, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO na zamjeni 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice VMO Orehovica od 19. prosinca 2023. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Orehovica, Damir Kamenar i predložio sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED 

     
1 Izvještaj sa sastanka održanog u Gradu Rijeci, Upravni odjel za gradsku imovinu vezano 

za Dom kulture, Kalina 2 
2 Odvoz smeća na području MO Orehovica – novi sustav 
3 Pitanje rada Boćarskog kluba Orehovica 
4 Realizacija programskih aktivnosti 
5 Razno  

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 
 
 



  

AD 1  
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, nazočne je upoznao sa sastankom održanim u Gradu 
Rijeci, Upravni odjel za gradsku imovinu vezano za problematiku Doma kulture, Kalina 2 koji je 
održan u četvrtak 4. siječnja o. g. 
Istaknuo je kako nije niti znao gdje se poziva na sastanak jer je osoba koja ga je pozvala bila vrlo 
neodređena i nejasna i nije znala objasniti tko me poziva. Kasnije na moje pozivanje tog broja nisam 
uspio nikoga dobiti. Sve je to zabilježeno na mom mobitelu.  
Na sastanak sam došao potpuno nespreman. Problemi su već nastali po pitanju korištenja prostora 
a nastavilo se sa problemom reklama na objektu Doma kulture, Kalina 2. 
Temeljem svega toga, i velike arogancije prisutnih,  tijekom sastanka dolazi i do podizanja glasa te 
sam na njihovu prijetnju da će se sastanak prekinuti, odlučio sam napustiti isti.  
Mišljenja sam da ne žele ulaziti u problematiku niti istu riješiti.  
Slijedeća problematična situacija dogodila se nakon sastanka i terenskog obilaska sa  MUP-om-
Prometna policija i djelatnicima Grada Rijeke i Rijeka plusa.  
Nakon terenskog sastanka nije dobiven Zapisnik  a tražen je te se uz cijeli niz dopisa i sastanaka na 
terenu, ništa nije dogodilo po pitanju sigurnosti mještana na prometnicama. Postavljene su table 
zabranjenog parkiranja koje nismo tražili, većina ulica nema nogostupa i dozvoljena brzina kretanja 
se mora smanjiti na pojedinim mjestima na 10 km/h što do sada nije učinjeno.  
Postoji više problema i situacija na koje su službe nezadovoljavajuće reagirale i postupile i prenijele 
su krive informacije.  
Nazočni su navedeno primili na znanje, prokomentirali  i 
 
Zaključili: problematika će se pismeno proslijediti Gradonačelniku na razmatranje i daljnje 
postupanje.  
 
AD 2  
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, istaknuo je kako i usmenim i pismenim putem dobivamo 
jako puno kritika vezano za novi sustav odvoza otpada na području Orehovice.  
Istaknuo je da po njegovom mišljenju nema tako puno komunalnog otpada za odvoz 1 x tjedno u 
odnosu na plastiku (žuti spremnik) a koji bi se po novom planu odvozio 1 x mjesečno. 
Prijedlog zamjenice predsjednika je da se spremnik za staklo postavi na više lokacija.  
Nazočni su navedeno primili na znanje, prokomentirali  i 
 
Zaključili: mišljenje predsjednika i zamjenice Vijeća je podržano te će se s predloženim 
upoznati KD Čistoća. 
 
Predsjednik Vijeća nazočne je upoznao sa zaprimljenim zahtjevom mještanke iz ulice Kljun 
upućenom 3 siječnja o. g. vezano za problematiku novog sustava odvoza smeća.  
Nakon razmatranja,  
 
Zaključeno je da će se stranci uputiti odgovor za strpljenje još kratko vrijeme da sustav 
profunkcionira te ukoliko bude postojao ponovo isti problem da se obrati Vijeću MO koji će 
problematiku uputiti nadležnima.   
 
AD 3 
 
Predsjednik Vijeća nazočne je upoznao da još uvijek nemamo povratnu informaciju vezano za 
uređenje objekta Boćarskog kluba Orehovica budući je u isti provaljeno u svibnju prošle godine.  
Zamjenica predsjednika upoznala je nazočne da postoje upiti vezano za uređenje objekta te 
stavljanje istog u funkciju za neku drugu sportsku namjenu te je mišljenja da bi se trebala pružiti 
šansa za razvitak i nekih drugih sportskih  aktivnosti osim boćanja.  
Nakon rasprave i razmatranja, nazočni su  
 
Zaključili: da će se vezano za rad i uređenje objekta Boćarskog kluba Orehovica i stavljanje 
u funkciju obratiti Gradu Rijeci, Upravnom odjelu za odgoj, obrazovanje, kulturu, sport i 
mlade, Odsjek za sport i tehničku kulturu te će se zatražiti sastanak. 
 



  

AD 4 
 
Predsjednik Vijeća MO, Damir Kamenar, naglasio je da će se programska aktivnost Dječja 
maškarana zabava pokušati realizirati u suradnji sa učiteljicama Područne škole Orehovica.  
Sredstva od Grada odobrena su za hranu i piće za djecu te za ukrašavanje prostora (baloni i 
korijandoli). 
Planirana ekološka akcija održat će se na  proljeće u ožujku/travnju sukladno vremenskim uvjetima. 
Uređivat će se okoliš Jelušićevog igrališta, obavit će se košnja i ukloniti korov i smeće.  
Neka problematična i neuređena područja će se urediti kroz redovno održavanje a ostalo kroz 
programsku aktivnost Vijeća.  
Za planiranu aktivnost osigurana su sredstva za komunalne usluge, rukavice i reprezentaciju za 
volontere.  
Programska aktivnost Dan MO-a pokušat će se organizirati u mjesecu svibnju.  
 
Zaključak: nazočni su navedeno primili na znanje i podržali.  
 
AD 5 
 
Pod točkom Razno nazočni su razmotrili ostale zahtjeve građana kao i svu komunalnu problematiku 
područja MO Orehovica.  
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 

  
    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu: 
               Sonja Ban Oklobdžija 

 

 
 
        

                 Predsjednik VMO Orehovica: 
     Damir Kamenar 

 

 


